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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 14.3.2022 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Zasadanie otvoril a viedol predseda komisie, Mgr. Dionýz Kemény. V úvode vyzval prítomných, 

aby sme si minútou  ticha uctili nevinné obete vojny na Ukrajine.   
 

Program rokovania:  
 

 Program predkladateľ  
 

 Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény 

1. 

Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov RO 

a PO na roky 2022-2024 
Michaela Erősová 

2. Správa o činnosti TSP (09/2021 – 02/2022) Mgr. Stela Urbánová 

3.  Správa o činnosti KC (09/2021 – 02/2022) KC 

4. Bytová agenda:   materiály v zmysle VZN  Mgr. Ľudmila Černická  

5.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

6. Rôzne     
 Záver  
 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
 

   

 

  bod č. 1 
 Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov RO a PO na roky 

2022-2024 
 

Materiál prezentovala Michaela Erősová. Rozpočet na rok 2022 je zostavený ako vyrovnaný. 

V rozpočte za sociálnu oblasť okrem položiek, ktoré boli aj v minulom období, sú zahrnuté aj 

položky za detské jasle, prestupné bývanie, projekt opatrovateľská služba, úpravu denného centra.     

 
Uznesenie č. 1/3/2022: Komisia odporúča schváliť rozpočet mesta na roky 2022-2024 podľa 

návrhu. 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
 

 

 
  bod č. 2 Správa o činnosti TSP (09/2021 – 02/2022 

 

Správu o činnosti za obdobie september 2021 až február 2022 prezentovala Mgr. Stela Urbánová. 

Priblížila činnosti, ktoré počas tohto obdobia vykonávali. Celá správa je zverejnená na webovom 

sídle mesta.    

Činnosť v tomto období bola prevažne v súvislosti s covidom (očkovanie, testovanie, potvrdenia 

o prekonaní). Pred Vianocami sa zapojili do projektov, vďaka ktorým pomohli niekoľkým 

rodinám s deťmi, pomohli rodine, ktorej hrozilo deložovanie z bytu, pomoc rodine, ktorá vyhorela, 
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pomoc pri vybavovaní dokladov občanovi, ktorý do dôchodkového veku žil bez dokladov, pomoc 

cudzej občianke pri vybavovaní dokladov, zdravotnej starostlivosti, spolupráca s pracovnou 

agentúrou pri nábore ľudí do práce v Košiciach.    

 
Uznesenie č. 2/3/2022: Komisia berie správu o činnosti na vedomie.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
 

 

  bod č. 3 Správa o činnosti KC (09/2021 – 02/2022 
 

Správa o činnosti za obdobie september 2021 až február 2022 je zverejnená na webovom sídle 

mesta. Pracovníčky KC nemohli správu prezentovať osobne zo zdravotných dôvodov.  

 

Kemény: Požiadal o bližšie informácie o založení Rady KC (kto je v rade, plán práce, aktivity, 

úspechy a pod.)  

 
Uznesenie č. 3/3/2022: Komisia berie správu o činnosti na vedomie. Zároveň žiada, aby 

v najbližšej  správe o činnosti boli bližšie informácie o Rade komunitného centra, jej zložení, 

pláne práce, o jej činnosti, úspechoch.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
 

 

   bod č. 

4 

Bytová agenda  

– materiály v zmysle VZN  
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených bytoch 

za obdobie od 20.1.2022 do 8.3.2022.  

Členovia komisie boli informovaní o projekte „Prestupné bývanie“, v rámci ktorého budú 

rekonštruované aj byty na Rožňavskej Bani. Z toho dôvodu sa začalo riešiť uvoľnenie týchto bytov 

písomnou výzvou na dobrovoľné odovzdanie bytu, resp. oznámením o neobnovení nájomnej 

zmluvy (podľa toho, kto si ako plní záväzky voči mestu). Keďže podľa projektu by sa 

rekonštrukcia mala začať v máji 2022, termín na odovzdanie bytu bol daný najneskôr do 

30.4.2022. Mesto nemá možnosti, aby všetkým poskytla iné ubytovanie, preto  po výzvach, ktoré 

im boli zaslané, budeme vedieť, koľko nájomcov si vie zabezpečiť bývanie u rodiny, známych, 

poprípade riešiť si iný prenájom a pre koľkých bude potrebné hľadať riešenie v oblasti bývania. 

Máme informácie, že niektorí si už začali hľadať prenájom.  

 
Uznesenie č. 4/3/2022: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s uvedeným postupom. V prípade potreby vo veci riešenia vypratania bytov na Rožňavskej Bani 

odporúča zvolať zasadanie aj mimo plánovaného harmonogramu.   

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
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  bod č. 5 Plnenie uznesení  
 

Uznesenia komisie z 24.1.2022 boli plnené v súlade s odporúčaním.  
 

Uznesenie č. 5/03/2022: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.   
Hlasovanie:   

Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za neprítomný Za Za Za Za  neprítomná  Za Za 
 

 

 

 

  bod č. 6 Rôzne a diskusia  
 

 

a) Pomoc utečencom z Ukrajiny 

 

Valková: Informovala o aktivitách mesta v rámci prípravy pomoci pre utečencov z Ukrajiny. Na 

pomoc bol zriadený aj transparentný účet.  

 

Vaško: Pomáha utečencom, ktorí sú dočasne ubytovaní v Rožňave, pri komunikácií s úradmi 

(cudzinecká polícia, ÚPSVaR a iné), pri zabezpečovaní nevyhnutných potrieb. Zatiaľ je potreba 

z ich strany na zabezpečenie nejakej spoločenskej miestnosti niekde v blízkosti OA, keďže škola 

im neviem poskytnúť takýto priestor. A zároveň z ich strany je ochota učiť sa po slovensky, s čím 

by mohli pomôcť nejakí dobrovoľníci.    

 

Simon:  Informoval sa, či sa už použili prostriedky z transparentného účtu a na aký účel. Bolo by 

dobré informovať aj o účele použitia prostriedkov z tohto účtu, aby ľudia vedeli, na čo prispievajú.  

 

  

 

 

Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Ďalšie zasadanie by sa malo 

uskutočniť 2.5.2022.    

 

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény      
predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  
 


